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上海承禹机电设备有限公司是一家新锐传动系统制造商，专注研发高
精密齿轮传动装置，10多年来，承禹公司以其先进技术和独特的产品系
列、资深的行业经验以及广泛的服务网络成为了行业先锋。今天全球数以
万计的机械专业设计者在使用公司的产品，极大的提高了各类工业设备和传
动控制系统的生产、设计效率。

上海承禹公司的FAB、FVB、FTP等系列产品，以其强大功能和庞大的
用户基础，成为全球精密传动领域的标准。我们以高度模块化和标准化
的产品、以本地化生产和就近化服务为理念，依靠优质的供应链及制造标
准、充裕的库存保证、快速的交货能力和及时的售后处理，为客户提
供“长、快、高、多、优”的贴心服务。

上海承禹公司以市场为中心，人人心中有市场，建立了完善的销售体
制；世界范围内包括西门子SIEMENS电机，ABB电机，YASKAWA安川电
机，Panasonic松下电机，宝钢、HIIMA、拜尔、巴斯夫，吉特迈、菲利普
莫里斯、英美烟草，虹霓等诸多著名的跨国公司都广泛选用了承禹公司的产
品，从而保证了机械设备的高稳定性和使用寿命。

以完善的传动解决方案，积极服务于“港口、电力、有色、化工、
石油、环保、造纸、钢铁、金属加工、建筑建材、橡胶塑料、机床、医
疗、电子制造设备、纺织、食品饮料、电商物流、机场分拣、舞台、游
艺”等各个领域，在中国，承禹公司的产品已被多家大型企业如宝钢，攀
钢、沙钢、 BYD、BOE、奇瑞汽车、上汽集团，中烟集团，中集集团，徐
锻集团，三一重工，天正，北车集团，南方电网，中国印钞造币总公司等
广泛采用，在多项重大工程项目中也得到应用，如上海磁悬浮列车、深圳
地铁、上海地铁、高沪高速列车、贵广直流输电工程、上海世博会和北京
奔驰汽车厂等等，为客户创造价值。

我们凭借十余年的行业经验以及专业积淀，根据曾经数不胜数的各种
产品案例，反复推敲、设计、模拟、试验，从而创造最卓越的产品，这些
产品将广泛应用于工业、工程等各个领域，改善并提高人们的工作效率。

在未来，我们将围绕客户设备，通过与客户深度沟通以及紧密合作，
为客户提供更符合设备要求、更具有高性价比的产品，以制造中国最高标
准的减速机产品为己任，努力成为技术领先的传动产品专业制造商。

Shanghai Chengyu Electromechanical Equipment Co., Ltd. is a cutting-edge manufacturer of 
transmission systems, focusing on the research and development of high-precision gear transmission 
devices. For more than 10 years, Chengyu Company has become a pioneer in the industry with its advanced 
technology, unique product series, senior industry experience, and extensive service network. Today, tens of 
thousands of mechanical designers worldwide are using the company's products, greatly improving the 
production and design efficiency of various industrial equipment and transmission control systems.

The FAB, FVB, FTP and other series products of Shanghai Chengyu Company have become the standard in 
the global precision transmission field due to their powerful functions and large user base. We adhere to the 
concept of highly modular and standardized products, localized production and nearby services, relying on 
high-quality supply chain and manufacturing standards, abundant inventory guarantee, fast delivery 
capacity, and timely after-sales treatment to provide customers with "long, fast, high, many, and 
excellent"thoughtfulservices.

Shanghai Chengyu Company takes the market as the center, and everyone has a market in their hearts, 
establishing a sound sales system; Many famous multinational companies around the world, including 
Siemens SIEMENS motors, ABB motors, YASKAWA Yaskawa motors, Panasonic motors, Baosteel, HIIMA, 
Bayer, BASF, Geely, Philips Morris, British American Tobacco, Rainbow, etc., have widely used products from 
Chengyu Company, ensuring high stability and service life of mechanical equipment.

With comprehensive transmission solutions, Chengyu Company actively serves various fields such as ports, 
electricity, non-ferrous metals, chemicals, petroleum, environmental protection, papermaking, steel, metal 
processing, building materials, rubber and plastics, machine tools, medical, electronic manufacturing 
equipment, textiles, food and beverage, e-commerce logistics, airport sorting, stage, and entertainment. In 
China, Chengyu Company's products have been widely adopted by many large enterprises such as Baosteel, 
Panzhihua Iron and Steel, Shagang, BYD, BOE, Chery Automobile, SAIC Group, China Tobacco Group, CIMC 
Group, Xuforging Group, Sany Heavy Industry, Tianzheng, CRRC Group, Southern Power Grid, and China 
National Currency Printing and Minting Corporation, and have been widely adopted in multiple major 
projects. It has also been applied in engineering projects, such as Shanghai maglev trains, Shenzhen 
subways, Shanghai subways, high-speed trains, Guiguang DC transmission projects, Shanghai World Expo, 
and Beijing Mercedes  Benz factory,  to create value for customers.
We rely on more than ten years of industry experience and professional accumulation, and based on 
countless product cases, we repeatedly analyze, design, simulate, and test to create the most outstanding 
products. These products will be widely used in various fields such as industry and engineering, 
improving  and enhancing people's work efficiency.

In the future, we will focus on customer equipment and provide customers with products that better meet 
equipment requirements and have high cost-effectiveness through deep communication and close 
cooperation. Our responsibility is to manufacture the highest standard reducer products in China and strive 
to become a leading professional manufacturer of transmission products.
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传动装置专业制造商
PROFESSIONAL MANUFACTURER OF TRANSMISSION DEVICE 

行星系列

产品系列简介/ PRODUCT SERIES INTRODUCTION 

FAB Series 7种可选尺寸 42mm-220mm FABR Series 7种可选尺寸 42mm 一220mm

额定输出力矩 14Nm-2000Nm 额定输出力矩 14Nm-2000Nm 

单级 3/4/5/6/7/8/10 
减速比 减速比

单级 3/4/5/6/7/8/10/14/20 

双级
12/15/20/25/30/35 

40/50/60/70/80/100 
双级

12/15/20/25/30/35/40/50/60 

70/80/100/120/140/160/200 

背隙
单级 :!>l,:!>3,:!>5 arcmin 

背隙
单级 52,54,56 arcmin 

双级 :53,:55,:57 arcmin 双级 :54,:57,:59 arcmin 

FAD Series 7种可选尺寸 47mm - 255mm FADR Series 7种可选尺寸 47mm - 255mm 

额定输出力矩 14Nm - 2000Nm 额定输出力矩 14Nm- 2000Nm 

单级 4/5/6/7 /8/10 
减速比

单级 4/5/6/7/8/10/14/20 
减速比

双级
20/25/35/40/50/60 

70/80/100 
双级

20/25/35/40/50/60/70 

80/100/120/140/160/200 

单级 �1.�3.�5 arcmin 
背隙

双级 !,3,!,5,!,7 arcmin 

单级 :!,2,:!,4,:!,6 arcmin 
背隙

双级 :54,:57,:59 arcmin 

FB Series 7种可选尺寸 42mm-220mm FBR Seies 4种可选尺寸 60mm-142mm 

额定输出力矩 14Nm-2000Nm 额定输出力矩 40Nm-650Nm 

单级 3/4/5/6/7/8/10 
减速比

单级 3/4/5/6/7/8/10/14/20 
减速比

双级
12/15/20/25/30/35 

40/50/60/70/80/100 

12/15/20/25/30/35 
双级 40/50/60/70/80/100 

120/140/160/200 

背隙
单级 �5 arcmin 

背隙
单级 10arcmin 

双级 !,] arcmin 双级 12arcmin 
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传动装置专业制造商
PROFESSIONAL MANUFACTURER OF TRANSMISSION DEVICE 

行星系列

产品系列简介/ PRODUCT SERIES INTRODUCTION 

FE Series 6种可选尺寸 70mm-235mm FER Seies 4种可选尺寸 70mm-155mm 

额定输出力矩 40Nm-2000Nm 额定输出力矩 40Nm-650Nm 

单级 3/4/5/6/7 /8/10 
减速比

单级 3/4/5/6/7/8/10/14/20 
减速比

双级
12/15/20/25/30/35 

40/50/60/70/80/100 双级
12/15/20/25/30/35/40/50/60 

70/80/100/120/140/160/200 

背隙
单级 ss arcmin 

背隙
单级 10arcmin 

双级 �7 arcmin 双级 12arcmin 

FG Seies 10种可选尺寸 40mm-160mm FGR Seies 4种可选尺寸 60mm-160mm 

额定输出力矩 14Nm-650Nm 额定输出力矩 40Nm-650Nm 

单级 3/4/5/6/7/8/10 
减速比

单级 3/4/5/6/7/8/10/14/20 
减速比

双级
12/15/20/25/30 

35/40/50/60/70/80/100 

12/15/20/25/30/35 
双级 40/50/60/70/80/100 

120/140/1 60/200 

背隙
单级 �8 arcmin 

背隙
单级 13arcmin 

双级 �10 arcmin 双级 1 Sarcmin 

FGA Seies 10种可选尺寸 40mm-160mm FGAR Seies 4种可选尺寸 60mm-160mm 

额定输出力矩 14Nm-650Nm 额定输出力矩 40Nm-650Nm 

单级 3/4/5/6/7/8/10 单级 3/4/5/6/7/8/10/14/20 
减速比 减速比

双级
12/15/20/25/30 

35/40/50/60/70/80/100 

12/15/20/25/30/35 
双级 40/50/60/70/80/100 

120/140/1 60/200 

单级 �8 arcmin 
背隙

双级 �10 arcmin 

单级 13arcmin 
背隙

双级 1 Sarcmin 
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